



شركة ريسوت للأسمنت
Raysut Cement Company S.A.O.G

Date: 02 September 2026

Subject: Confirmation of the Chief Executive of the Internal Audit Unit

Raysut Cement Company SAOG would like to disclose that the Board of Directors has approved by circulation on 1 September 2026 the confirmation of Mr. Ali bin Ahmed bin Ali Al Maawali as Chief Executive of the Company's Internal Audit Unit, effective 1 September 2026.

Mr. Ali has served as Acting Chief Executive of the Internal Audit Unit since May 2026, and previously held the position of Head of Internal Audit at the Company.

Mr. Ali has more than 17 years of professional experience in internal and external audit, governance, risk management, compliance, and financial reporting, gained through leadership roles in a number of public joint stock companies and one of the Big Four audit firms, across various sectors including investment, construction, cement, oil and gas, infrastructure, and financial services.

He holds a Master's degree in Finance, Accounting and Management from the University of Bradford, and a Bachelor's degree in Financial Studies from Manchester Metropolitan University, in addition to Certified Information Systems Auditor (CISA) and Certified Fraud Examiner (CFE) certifications, along with several other professional certifications in audit-related fields. He also holds the professional classification certificate at the "Consultant" level from the Oman Association of Chartered Public Accountants and the Sector Skills Unit for Accounting, Finance and Audit.

The Board of Directors wishes Mr. Ali every success in his duties

التاريخ: 2 سبتمبر 2026

الموضوع: تثبيت الرئيس التنفيذي لوحدة التدقيق الداخلي

تود شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع. الإفصاح عن قرار مجلس الإدارة بالتمرير بتاريخ 1 سبتمبر 2026 على الموافقة على تثبيت الفاضل/ علي بن أحمد بن علي المعولي رئيساً تنفيذياً لوحدة التدقيق الداخلي بالشركة، وذلك اعتباراً من 1 سبتمبر 2026.

وقد شغل الفاضل/ علي منصب الرئيس التنفيذي لوحدة التدقيق الداخلي بالإنابة منذ مايو 2026، وسبق له أن شغل منصب رئيس التدقيق الداخلي بالشركة.

يمتلك الفاضل/ علي خبرة مهنية تزيد على 17 عاماً في مجالات التدقيق الداخلي والخارجي، والحوكمة، وإدارة المخاطر، والالتزام، والتقارير المالية، اكتسبها من خلال توليه مناصب قيادية في عدد من الشركات المساهمة العامة وإحدى شركات التدقيق الأربع الكبرى، ضمن قطاعات متنوعة تشمل الاستثمار، والإنشاءات، والإسمنت، والنفط والغاز، والبنية الأساسية، والخدمات المالية.

وهو حاصل على درجة الماجستير في المالية والمحاسبة والإدارة من جامعة برادفورد، ودرجة البكالوريوس في الدراسات المالية من جامعة مانشستر متروبوليتان، بالإضافة إلى شهادتي مدقق نظم معلومات معتمد (CISA) ومحقق احتيال معتمد (CFE)، وشهادات مهنية متعددة أخرى في المجالات ذات الصلة بالتدقيق. كما يحمل شهادة التصنيف المهني بدرجة «استشاري» من الجمعية العُمانية للمحاسبين القانونيين ووحدة المهارات القطاعية لقطاع المحاسبة والمالية والتدقيق.

ويتمنى مجلس الإدارة للفاضل/ علي كل التوفيق والنجاح في مهامه.



عن / شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع
For Raysut Cement Company SAOG